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Vänsterpartiets funderingar kring arvodesberedning. 

 

Det som berör oss mest är inte med och ska inte behandlas i denna beredning. Några procent i 
justeringar hit eller dit på arvoden har liten betydelse för ett litet parti som Vänsterpartiet. Vi saknar 
tillträde till de flesta nämnder och utskott. Bara det är djupt bekymmersamt ur ett demokratiskt 
perspektiv. Om politisk sekreterare försvinner vilar hela arbetet på gruppledaren utan grupp. Det 
berör och är upprörande.  

Vi delar miljöpartiets hållning att vi inte kan ställa oss bakom ett arvodesdokument som inte 
behandlar frågan om de politiska sekreterarna i sin helhet.  

Förslaget om att allapartier får en politisk sekreterare på 40 % är ett bra förslag som rättar till en del 
av de tidigare nämnda förslagen. 
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